

Title (en)

DEVICE FOR LIGHTING MEANS ON A CIGARETTE PACKET.

Title (de)

ZÜNDVORRICHTUNG FÜR ZIGARETTENSCHACHTELN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE MOYENS D'ALLUMAGE SUR UN PAQUET DE CIGARETTES.

Publication

EP 0603367 A1 19940629 (FR)

Application

EP 93914782 A 19930630

Priority

- FR 9208490 A 19920703
- FR 9300657 W 19930630

Abstract (en)

[origin: FR2693084A1] A holding device (20) with at least one striking strip (21) for attaching lighting means to a rigid cigarette packet (22) consists of at least one scored leaf of material cut so that it can be folded to form a box (23) for holding lighting means (24). The base (26) of said box has the form of a cap so that said box (23) can be mounted on the lid (25) of the rigid cigarette packet (22) and is held by a foldable tab (27) which is folded inside the lid (25) against the front face. The lighting means (24) in the box (23) are housed in the upper part of said box and are accessible by opening the lid of said box, i.e. when the lid of the rigid cigarette packet (22) is closed. Application to rigid cigarette packets.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif qui permet de fixer des moyens d'allumage sur un paquet de cigarettes. Dispositif (20) de fixation et d'emballage et d'au moins un grattoir (21) sur un paquet rigide (22) de cigarettes constitué à partir d'au moins un flan, issu d'un matériau en feuille, rainuré et dont la découpe permet lorsqu'il est mis en volume de constituer un boîtier (23) pour emballer les moyens d'allumage (24) dont la base (26) dudit boîtier fait office de coiffe pour que ledit boîtier (23) vienne coiffer le couvercle (25) du paquet rigide (22) de cigarettes et soit fixé par une languette (27) repliable qui est rabattue à l'intérieur du couvercle (25) contre la face avant caractérisé par le fait que les moyens d'allumage (24) contenus dans le boîtier (23) sont disposés dans un logement prévu à la partie supérieure dudit boîtier et accessibles par sa propre ouverture, c'est-à-dire, lorsque le couvercle du paquet rigide (22) de cigarettes est fermé. L'invention s'applique aux paquets de cigarettes rigides.

IPC 1-7

A24F 15/18; A24F 27/16

IPC 8 full level

A24F 15/18 (2006.01); **A24F 27/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A24F 15/18 (2013.01 - EP US); **A24F 27/16** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 9401008A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE NL

DOCDB simple family (publication)

FR 2693084 A1 19940107; FR 2693084 B1 19940930; EP 0603367 A1 19940629; WO 9401008 A1 19940120

DOCDB simple family (application)

FR 9208490 A 19920703; EP 93914782 A 19930630; FR 9300657 W 19930630